

ကုမ္ပဏီ ၏ လက်အောက်ခံ ကုမ္ပဏီခွဲများက SEIN ဆေးရုံတွင် အစုရှယ်ယာ ဝယ်ယူခြင်း

ဖတ်(စ်)မြန်မာအင်ဗက်(စ်)မန့် (န)ကုမ္ပဏီလီမိတက် (“ကုမ္ပဏီ” နှင့် ၎င်း၏လက်အောက်ခံကုမ္ပဏီခွဲ များ စုပေါင်း၍ “ကုမ္ပဏီအုပ်စု”) ဒါရိုက်တာအဖွဲ့သည် ကုမ္ပဏီ၏ လက်အောက်ခံ ကုမ္ပဏီခွဲများဖြစ်သော Pun Hlaing International Hospital Limited (“PHIH”) နှင့် Yoma Siloam Hospital Pun Hlaing Limited (“YSHPH”) တို့က တောင်ကြီးမြို့ရှိ SEIN ဆေးရုံ၏ အစုရှယ်ယာ ၇၀% ကို အမေရိကန် ဒေါ်လာ (၄,၉၀၀,၀၀၀) ဖြင့် ဝယ်ယူရန် ဒေါက်တာ ထွန်းအေး အပါအဝင် အခြားလူပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် မူဘောင် သဘောတူစာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါ သည်။

SEIN ဆေးရုံသည် မြေအကျယ်အဝန်း (၀.၄၆) ဧက ပေါ်တွင်တည်ဆောက်ထားသော ကုတင် (၁၀၀) ဆံ့ ဆေးရုံ ဖြစ်ပါသည်။ SEIN ဆေးရုံသည် ခွဲစိတ်ကုသမှု၊ ဓါတ်ခွဲခန်း၊ ဝန်ဆောင်မှု၊ ဓါတ်မှန်ရိုက် ဝန်ဆောင်မှုများ၊ အထွေထွေ ရောဂါကုသခြင်းနှင့် ရောဂါရှာဖွေဆုံးဖြတ်ပေးသည့် ဝန်ဆောင်မှုများ အပါအဝင် အခြေခံနှင့် အဆင့်မြင့် ကျန်းမာရေး ဝန်ဆောင်မှုများကို ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါသည်။

မူဘောင်သဘောတူစာချုပ်အရ SEIN ဆေးရုံအား ဝယ်ယူမှုသည် ၂၀၁၈ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၂၈ ရက်နေ့တွင် ပြီးမြောက်သွားပြီဖြစ်ကြောင်း ဒါရိုက်တာအဖွဲ့အနေနှင့် ရှယ်ယာရှင်များအား အသိပေးအကြောင်းကြားလိုပါသည်။ SEIN ဆေးရုံအား စီမံအုပ်ချုပ်နိုင်ရန်အတွက် အစုစပ် ကုမ္ပဏီ အသစ် (JVC) တစ်ခုကိုလည်း ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်သွားမည် ဖြစ်ပြီး ထိုကုမ္ပဏီ အသစ်တွင် YSHPH က ၇၀% ပိုင်၍ ဒေါက်တာထွန်းအေးက ၃၀% ပိုင်ဆိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

အနာဂတ်တွင် SEIN ဆေးရုံအား JVC က ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပြီး ဆေးရုံရှိ ကုတင်အရေအတွက် နှင့် ဆေးပစ္စည်း ကိရိယာများကို တိုးချဲ့သွားမည့် အပြင် Pun Hlaing Siloam Hospital ဆေးရုံအဖြစ် အမည်ပြောင်းလဲသွားမည် ဖြစ်သည်။ JVC သည် ထိပ်တန်း အထူးကု ဆရာဝန်ကြီးများ၊ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ပညာရှင်များအား ခန့်အပ်ခြင်းနှင့် နောက်ဆုံးပေါ်အဆင့်မြင့်ဆေးပစ္စည်း ကိရိယာများ တပ်ဆင်ခြင်းတို့ဖြင့် ဆေးရုံက ပေးနိုင်သော ဝန်ဆောင်မှု အတိုင်းအတာအား တိုးချဲ့ ဖြည့်ဆည်းသွားမည် ဖြစ်သည်။

ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာအကျိုးသက်ရောက်မှု

ဤအစုရှယ်ယာ ဝယ်ယူမှုကို YSHPH ကုမ္ပဏီ ၏ ရှယ်ယာရှင်များ၏ ထည့်ဝင်မှုနှင့် ချေးငွေများကို အသုံးပြုပြီး ဝယ်ယူမည်ဖြစ်သည်။ ဝယ်ယူမှုသည် ဤကြေညာချက်ထုတ်ပြန်သည့်ရက်၌ ကုမ္ပဏီအုပ်စု၏ တစ်စု တစ်ပေါင်းတည်းသော အသားတင်ပိုင်ဆိုင်မှုများ၏ ၃.၅၇% ခန့် ရှိပါသည်။ ဤ ဝယ်ယူမှုကြောင့် ၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၃၁)ရက်နေ့ ကုန်ဆုံးသော လက်ရှိဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ကုမ္ပဏီအုပ်စု၏ တစ်စုတစ်ပေါင်းတည်းသော ရှယ်ယာတစ်စု၏ အမြတ်ငွေအပေါ်များစွာ အကျိုးသက်ရောက်မှု မရှိနိုင်ကြောင်း အသိပေး အပ်ပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏ အမိန့်အရ

ထွန်းထွန်း
အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ
၂၀၁၈ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာ (၁) ရက်

First Myanmar Investment Co., Ltd.
YSX Code 00001
The Campus
1 Office Park, Rain Tree Drive
Pun Hlaing Estate, Hlaing Thayar Township,
Yangon 11401, Myanmar
Tel: (01) 3687766
www.fmi.com.mm